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Abstract (en)
The invention relates to X-ray tubes enclosed in a housing containing a cooling fluid. <??>The invention lies in the fact that at least one end part (36,
42) of the housing is elongate so as to accommodate a high-voltage power supply device (541, 542) incorporating a high-voltage output terminal
connected to the anode 24 and/or the cathode 20 and low-voltage input terminals (E11, E21, E12, E22) connected to low-voltage pins (E%11, E
%21, E%12, E%22) for plugging into a power supply source located outside the housing. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne les tubes à rayons X enfermés dans une gaine contenant un fluide de refroidissement. L'invention réside dans le fait qu'au
moins une partie terminale (36, 42) de la gaine est allongée pour loger un dispositif d'alimentation (541, 542) haute tension comportant une borne
de sortie haute tension connectée à l'anode 24 et/ou la cathode 20 et des bornes d'entrée basse tension (E11, E21, E12, E22) connectées à des
plots basse tension (E'11, E'21, E'12, E'22) de raccordement à une source d'alimentation qui est située à l'extérieur de la gaine. <IMAGE>
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